
Kłobuck, dnia 11 grudnia 2023 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 12/2023 

XII Posiedzenie w dniu 11 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 11 grudnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Grzegorz Dobosz 

3. Jerzy Kulej 

4. Tomasz Parkitny 

5. Tadeusz Praski 

6. Barbara Ziętal 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji Jerzy Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 11/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.11.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 11/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 20.11.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz z 

Prognozą oddziaływania na środowisko”. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Kulej odniósł się do projektu łącznika (połączenie mostu z ul. 

Sienkiewicza).  Stwierdził, że należałoby pomyśleć o wyremontowaniu ul. Sienkiewicza. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że ul. Sienkiewicza jest do przebudowy. Nawiązał do ul. 

Hallera.  

Przewodniczący Komisji Jerzy Kulej zapytał, o  przejęcie przez Gminę transportu po PKS? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że bez dofinansowania Wojewody nie byłoby to możliwe. 

Zadanie realizowane będzie przez najbliższe 5 lat. Gmina będzie rok rocznie zabezpieczała 

wkład własny w budżecie na ten cel. Realizacja zadania obejmuje dwa główne ciągi 

komunikacyjne 50 i 64. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz z 

Prognozą oddziaływania na środowisko”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 

 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Jerzy Kulej 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


